
LBF Styrelsemöte Onsdagen den 3 april 2024 

Plats; Brevik Båtsällskap BBS 

Tid: kl 18.30  

Närvarande   

Ulrika Tode   LBF 

Peter Wannerek LBF 

Håkan Dahlen  LBF 

Sören Eriksson  LBF 

Torgny Wingbro LBF 

KrisIan Ehrling LBF 

Cathrine Sköld  LBF 

Lars Östervall  SBK 

Bengt Gärde  LSS 

Carl-Åke Jansson TBS 

Mats Ohlsen  SUB 

Björn Hildestran ASS 

Bo Kylberg  LBK 

Robbie Bergqvist BBK 

   

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Ulrika hälsar mötesdeltagarna välkomna. 

§ 2 Föregående protokoll   

Årsmötes protokollet lades Ill handlingarna. 

§ 3 Ekonomi 

HiInIlls har vi Intäkter på ca 270 kkr och normala löpande utgi]er. Inga stora avvikelser från Budget. 

§4 Båtplatskön   

Ca 1000 personer i båtplatskön. Antal nyanmälda är 28 och avhoppade 155. Vi räknar dock med a` 
det Illkommer ca 100 under året. Antal Illdelade bryggplatser 57 hiInIlls. Många av de köande 
tackar nej Ill plats när de erbjuds plats. LSS har platser lediga och upplever viss svårighet a` få 
köande a` ta dessa plaster. För effekIv kö administraIon kan Torgny bistå med utbildning. Vissa 
klubbar bjuder in köande för a` visa upp klubben och har få` bra uball. 



§ 5 Båtrådet / Lidingö Stad      

Vi har inte få` någon ny informaIon från staden angående nya avtal eller hur de avser a` samarbeta 
med LBF e]er nuvarande avtalsperiod. 

Ulrika kontaktar chefen för fasIghetsförvaltningen. Sy]et är a` förstå hur vi från LBF kan gå vidare 
med Staden i diskussion om ny` avtal och LBF:s roll i de`a. 

Vi behöver också förbereda oss på förhandling med Staden, samla in fakta, analysera mm. Ulrika 
återkommer med förslag på hur vi skall jobba med det Ill nästa styrelsemöte. 

Tillsvidare gör vi inga nya investeringar i anläggningar utan endast underhåll. Orsaken Ill de`a är a` 
inte försä`a klubbarna/LBF i stora skulder Ill kommunen e]er avtalsIdens slut. Det finns dock behov 
av nyinvesteringar som bör hanteras om vissa bryggor skall fungera e]er avtalsIdens slut. 

§ 6 Hamnar / Anläggningar 

Anmärkningar e]er senaste bryggbesiktningen har Ill stora delar åtgärdats. 

Underhållsplan för bryggor och förankring har påbörjats. Steg 1 är a` inventera bryggor/landgångar/
dimensioner. Det är Staden som är underhållsansvariga men vi vill ha full förståelse av hur de`a 
arbete planeras och ha informaIon för a` bidra i detsamma. Staden har brusIt i de`a arbete då 
bryggor släppt i sina förtöjningar pga brist i underhåll. 

Nya bryggor BBK och reparaIon av konsolbryggan TBS ligger i vänteläge pga. avtalsuppsägningen. 
Nödvändigt underhåll måste dock göras enligt bryggbesiktning. Frågan skall tas upp i Båtrådet för a` 
höra hur staden ser på en investering nu och hur den skall hanteras i ny` avtal. Vi följer upp de`a på 
nästa styrelsemöte. 

Idag har vi 385 kkr avsa` for underhåll och ca 7 miljoner kvar a` avskriva på investeringar Ill Staden 
enligt nuvarande avtalsmodell. 

§ 7 Ekskär 

Arbetshelg är planerad Ill 11-12 maj. AkIviteter är planerade enligt lista som presenterades på möte 
Ill en kostnad av ca 80 kkr. 

Mötet föreslog a` Ekskärs-gruppen I`ar på möjligheten a` införa gemensam obokbar bastuId 
mellan 1700 och 1900. 

§ 8 Utbildning 

Vi beslöt a` LBF slutar med förarintygsutbildning som nu har pågå` under flera år.  

Klubbarna kan dock fortsa` få ekonomiskt stöd från LBF för vissa utbildningar i klubbens regi. Om ni 
vill starta en utbildning och få ekonomiskt stöd kontakta LBF’s Sekreterare Peter Wannerek och 
presentera idén. Pengar betalas ut under förutsä`ning a` idén har godkänts i förhand, 
deltagarförteckning och kvi`o på klubbens utlägg bifogas för inför utbetalning. 

§ 9 Miljö  

TBT saneringar har genomförts och nu är frågan liten och under kontroll. 

Staden har ännu inte återkopplat om klubbarnas miljöplaner och avfallshanteringsplaner. 



Om klubbarna hanterar schaktmassor rekommenderas de a` kontakta staden för a` ha en 
gemensam syn på eventuell miljöpåverkan. 

Miljöpåverkan av biocidfärger i Östersjön diskuteras och e` eventuellt framIda förbud. 

§ 10 Översyn LBF stadgar 

AU har börjat en översyn av LBF’s stadgar. Orsaken är a` de inte rikIgt speglar hur vi jobbar och är 
tvetydiga på vissa punkter. LBF’s kommande roll med Staden bör dock klarna innan e` förslag kan 
presenteras. 

§ 11 Övriga frågor 

6-7 april är det båtriksdag i Örebro. Ulrika och Sören åker dit från LBF. Om någon av båtklubbarnas 
ordförande vill komma med på kommande båtriksdagar/unionsmöten är de välkomna a` kontakta 
Ulrika.  

SBU vill besöka LBF och berä`a om vad de gör och få våra synpunkter. Ulrika skall fråga om de kan 
komma i oktober och delta i samband med styrelsemötet. Om inte det passar kallas det Ill e` extra 
AU möte för a` träffa dem i vår. 

Kameraövervakning görs på en del klubbar. LSS kameror larmade och ansvarig ringde polisen, 2 tjuvar 
togs på bar gärning. Om ni tänker sä`a upp kameror kontrollera om ni behöver söka Illstånd för det. 

§ 12 Mötets avslutande 

Mötet avslutades och ordförande tackade för givande diskussioner. E` särskilt tack Ill Sören som 
fixade förtäringen. 

Nästa AU möte 

AU onsdagen 15 maj kl 1800   plats Håkan, Ry`arvägen 61 

AU onsdagen 25 september kl 1800 plats Anders, Va`envägen 7 

Nästa styrelsemöte 

Styrelsen onsdag 22 maj kl 1500 Samling BBS Seglarvägen 50 för taxibåt Ill Ekskär 

Styrelsen onsdag 2 oktober kl 1830 plats LBK 

Noterat av 

Peter Wannerek   Ulrika Tode 

Sekreterare    Ordförande


